



Announcing *Students' UVSC 24 UAC Competition* *Open to teams from schools in grades 7-12*

Sultan Qaboos University is pleased to announce the Students' **Unmanned Autonomous Car (UAC)** in line with the 2nd International Conference on Unmanned Vehicle Systems (**UVS-Oman**) organized by the College of Engineering, Sultan Qaboos University, February 12-14, 2024.

School teams are invited to design and develop Unmanned Autonomous Car.

The competition is open only to teams from grade 7-12. The competition will be conducted in three complexity levels, with distinct challenges and requirements for each level.

Important Dates

- **30th Jun 2023 – 30th Sept 2023:** Registration.
- **14th Oct 2023:** Workshop.
- **30th Nov 2023:** Proposal Submission.
- **12th Dec 2023:** Announcing Qualified Teams.
- **11th Feb 2024:** Competition Day.



Registration

Registration Link

<https://forms.gle/zaentkPAwSiDNnLg7>

The organizers will post the rules for the competition on the website (<http://uvsc.om>) by end of June 2023.

Selection of Winners

Winners will be decided based on the performance score, which includes the ability to pass the challenges, adherence to competition rules, poster and response to the queries to the judges on the day of competition.

Location

The **UAC Competition** will be held at the Al-Faham Stage at Sultan Qaboos University.

Location's Link:

<https://maps.app.goo.gl/6j4RsQgK5DoBiu586>

For enquiries, please send email to uvs-oman@squ.edu.om



مسابقة السيارة اللاسلكية ذاتية القيادة لطلاب المدارس للصفوف 7-12

تُعلن جامعة السلطان قابوس عن بدء التسجيل في مسابقة السيارة اللاسلكية ذاتية القيادة للطلاب تزامناً مع المؤتمر الدولي الثاني لنظم المركبات بدون طيار المنظم من قبل كلية الهندسة في جامعة السلطان قابوس في الفترة من 12 إلى 14 فبراير 2024 ، وتدعو الفرق المدرسية من الصف 7 إلى 12 إلى تصميم وتطوير سيارة ذاتية القيادة. وستُجرى المسابقة على ثلاثة مستويات مع تحديات ومتطلبات مختلفة لكل مستوى. يجب أن يتكون كل فريق من 3-5 طلاب.

تواريخ مهمة:

30 يونيو – 30 سبتمبر 2023: التسجيل.

14 أكتوبر 2023: ورشة عمل.

30 نوفمبر 2023: تسليم المقترحات.

12 ديسمبر 2023: إعلان الفرق المتأهلة.

11 فبراير 2024: يوم المسابقة.



التسجيل

رابط التسجيل

<https://forms.gle/zaentkPAwSiDNnLg7>

سينشر منظمو المسابقة قواعد المشاركة على الموقع الإلكتروني (<http://uvsc.om>) بنهاية يونيو 2023.

اختيار الفائزين

سيتم اختيار الفائزين بناءً على الأداء والقدرة على تجاوز التحديات والالتزام بقواعد المسابقة والتصميم والاستجابة لاستفسارات الحكام في يوم المسابقة.

الموقع

ستقام مسابقة السيارة اللاسلكية ذاتية القيادة في مدرج الفهم بجامعة السلطان قابوس.
رابط الموقع:

<https://maps.app.goo.gl/6j4RsQgK5DoBiu586>

للاستفسارات، يرجى إرسال بريد إلكتروني إلى uvs-oman@squ.edu.om